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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 09.04. 2014. 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program:  
1. Informatívna správa o zápise detí do MŠ na území mesta Galanta 
2. Plnenie programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta 
3. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie havarijných 

stavov v školách  a školských zariadeniach 
4. Rôzne  
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý – predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných a 
oboznámil ich s programom zasadnutia. Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený. 
 
1.Informatívna správa o zápise detí do MŠ na území mesta Galanta. 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie.  
 
Mgr. Barcziová- oboznámila prítomných členov komisie so zápisom detí do Materských 
škôl, ktoré sa konali v termíne od 03.03.-do 07.03. 2014.Celkovo bolo zapísaných 165 detí. 
Nakoľko bolo zapísaných viac detí ako odíde do prvých ročníkov, máme možnosť navýšiť 
počty žiakov v triedach alebo otvoriť jednu triedu na MŠ Clementisove sady, kde máme  
v súčasnej dobe voľné priestory. 
Otvorenie novej triedy by súviselo s navýšením rozpočtu.  
p. Michalíková- niektoré deti, chodia do materských škôl mimo mesta,  bolo by na zváženie 
zistiť, koľko detí  má trvalý pobyt mimo Galanty. 
 
Komisia školstva berie na vedomie Informatívnu správu o zápise detí do MŠ na území 
mesta Galanta,  zároveň si žiada vyčísliť mzdové a personálne  náklady vo všetkých 
materských školách na území mesta Galanta. 
 
2. Plnenie Programu  hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
PaedDr. Černý -prítomných informoval o správe plnenia úloh Programu hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja mesta Galanta za rok 2013. 
  
Komisia školstva berie na vedomie Plnenie hospodárskeho a sociálneho programu za  
rok 2013 a odporúča ju MsZ v Galante schváliť v predloženej forme a rozsahu. 
 
3. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie 
havarijných stavov v školách a školských zariadeniach 
Materiál obdržali všetci členovia komisie . 
 
PaedDr. Černý- predložil žiadosť riaditeľky ZŠ Z. Kodálya o poskytnutie finančných 
prostriedkov z havarijného fondu mesta na kúpu traktorovej kosačky. 
Boli predložené dve cenové ponuky. 
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Komisia školstva sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov pre 
ZŠ- Z.  
Kodálya  z finančných prostriedkov určených na havarijný stav vo výške 1650 € na 
kúpu traktorovej kosačky. 
 
2.PaedDr.Černý-predložil žiadosť riaditeľky MŠ Sídl.Sever- Óvoda o poskytnutie 
finančných prostriedkov z havarijného fondu mesta na  budove elokovanej triedy v Hodoch. 
Vzhľadom na nepredloženie druhej cenovej ponuky, sa táto žiadosť presúva na ďalšie 
zasadnutie Komisie školstva. 
 
4. Rôzne 
 
PaedDr. Černý –sa informoval  ako dopadli výberové konania na jednotlivých školách 
a školských zariadeniach. 
Mgr. Barcziová  -informovala, že  prebiehajú jednotlivé výberové konania, do termínu 
10.04.2014.  
Na záver predseda poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie. 
Ďalšie zasadnutie sa uskutoční 15.05.2014 o 14,00 hod. Zápisnica zo zasadnutia a pozvánka 
na zasadnutie bude zaslaná každému členovi.  
 
 
 
 
         PaedDr. Peter Černý v.r. 
            predseda komisie 
 
V Galante, dňa  09.04. 2014 
Zapísala: Mgr. Katarína Barcziová 


